
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 19.05.2016 

Kari Sørensen Bernardini (A) sette fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen:

«Hvilken mulighet har fylkesutvalget for å kreve miljøvennlig teknologi i taxinæringen?

Hindres eventuelle muligheter av lovverket, hvilke lover berøres så fall?

Hordaland fylkeskommune har tidligere bestemt at all offentlig transport skal foregå på mest mulig 

miljøvennlig måte. Er miljøkrav innbakt i offentlige anbudsutlysning innen taxinæringen?

Svar oversendes fylkesutvalget og utvalg for miljø og samferdsel.»

Røysting

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.

Bernardini sitt forslag vart mot 2 røyster (Frp) vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 

realitetsbehandling.

Vedtak

1. Fylkesutvalet tek evalueringa til etterretning og legg til grunn at talet på aktive drosjeløyve i distrikta er 

i samsvar med etterspurnaden.

2. Fylkesutvalet oppmodar næringa til å rekruttera kvinner som løyvehavarar og sjåførar.

3. Fylkesutvalet godkjenner at inaktive løyve som ikkje har vore kunngjort ledige dei siste 5 åra vert sletta 

frå løyveregisteret.


